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Status på renovering 
 
 

o Vi har nu fået tilbud på renovering af faldstammer og nye vandrør. 
 

o Tilbuddene ligger under budgettet og der er luft til uforudsete udgifter.  
 

o Vi agter at tage imod tilbud fra Aarslev på strømpeforing af faldstammer: Faldstammer fra 
vandlås i den enkelte lejlighed til hovedledningen i vejen bliver strømpeforet. 
 

o Ligeledes agter vi, at tage imod tilbud fra Bach VVS omkring udskiftning af vandrør. 
 

o Sammen med rådgiveren skal der nu udarbejdes en kontrakt med Aarslev og Bach VVS. 
Når kontrakten er underskrevet og vi kender tidsplanen, indkaldes der til et 
orienteringsmøde sammen med rådgiveren. Her vil der være mulighed for, at høre nærmere 
om projektet samt stille spørgsmål. 
 

o Renoveringen forårsager, at der skal installeres en lem i den skakt, som indeholder rør og 
faldstammer. Dette skal ske i alle lejligheder.  
 
 
  

Altaner 
 
 

o I sidste referat fremstod det, at man personligt er ansvarlig for udvendig vedligehold af 
altanen. Dette er forkert formuleret. Udvendigt vedligehold af altaner - ligesom alt andet 
udvendig murværk mm. er ejerforenings fælles ansvar, men det er stadig vigtigt, at der ikke 
står vand på altanen mm. 
  
 

 
 
 
 

Med venlig hilsen 
                                                              bestyrelsen 


